
Tarih – Saat : 17.07.2009 – 18.00 / 20.00 

Yer :İmar İşleri Daire Başkanlığı – Toplantı Salonu 

Toplantı; 

Planlanan tarih, yer ve saatte, Kemal KÜÇÜKCAN tarafından açıldı. Başkan tarafından 
gündem okundu ve gündeme ilave olup olmadığı soruldu. Sekreter bir önceki toplantı 
tutanağını okudu ve onaylandı.  

KEMAL KÜÇÜKCAN ; Yaygın eğitimle ilgili olarak geçen toplantıda kararı alanın 
belediyelerin sosyal işler ile ilgili müdürlükleriyle irtibata geçilip geçilmediği hakkında 
Celal KARTAL Söz verdi 

Celal KARTAL ; Tatilde oldukları için herhangi bir görüşme yapamadıklarını 
,önümüzdeki günlerde bu toplantıyı gerçekleştireceklerini söyledi. 

Kemal KÜÇÜKCAN : Geçen toplantıda Dayı Ahmet Ağa konağının yaygın eğitimle ilgili 
olarak kullanılabilecek bir mekan olabilir mi diye görüşmüştük.Bu mekanla ilgili olarak 
buğun üyemiz sayın Ali AYTEK bey konagı bize gezdirdi.Odalar küçük olduğu için 
yaygın eğitim sınıfları düşünüldüğünde pek elverişli olmayabilir diye düşündüm. dedi. 

Ayrıca; diğer ikinci bir gündemimiz olan Stratejik plan hedeflerinin revize edilmesi 
hakkında Büyükşehir Belediyesinin 27.07.2009 - 881 sayılı yazısına istinaden 
tarafımıza gelen form üyelerce birlikte dolduruldu.ve plan hedefleriyle ilgili öneriler 
sunuldu. 

Kemal KÜÇÜKCAN ; Gaziantep’in Okul öncesi eğitimde zorunlu Ana okul projesi 
kapsamında yer almamsı ve ilimizin eğitimdeki durumu hakkında parlamenterlerine 
yapılacak olan sunumda kimleri davet etmeliyiz.Mekan ve davet şeklimiz nasıl 
olmalıdır.Üyelere bu konuda görüşlerinizi paylaşmanızı istiyorum dedi. 

Üyeler Bu sunumda ; Valilik Belediyeler,Üniversite,Kaymakamlıklar,Gagev, Milli eğitim 
,İl Özel İdare Müsiad,Mili emlak,emniyet Müdürlüğü,ve vb Sivil Toplum Kuruluşları 
temsilcileri davet edilebileceğini, 

Toplantı yeri olarakta;Büyükşehir Belediyesinin Toplantı salonu veya İl genel 
Meclisinin toplantı salonu düşünülebilinir dediler. 

Başkan;bu sunum hazırlıklarının devam ettiğini önümüzde ki günler de sunumla ilgili 
çalışmalarını bitireceklerini söyleyerek Toplantıya katılan tüm üyelere katılım ve 
katkılarından dolayı teşekkür ederek toplantıyı kapattı. 

Elif DİREK Kemal KÜÇÜKCAN 
E.Ç.G SEKRETERİ E.Ç.G. Başkanı  

 


